



SAFE DRIVING POLICY

سياسة القيادة الآمنة

The company's policy regarding safe driving

In the context of the THARWA- BREDA keenness on the safety of workers and facilities protection and the application of Egyptian laws and regulations in force, TB safe driving policy is based on minimizing the driving and vehicles risks, protecting TB related interested parties internal and external, Assets, and Surrounding Environment including Prevention of Pollution.

Aim of this policy

The Safe Driving Policy aims to promote a culture of road safety and ensure the safety of employees while driving, whether during or outside working hours. The company is committed to providing a safe and sustainable work environment in compliance with traffic laws and regulation through:

1. Ensure that staff who drive vehicles in the course of their work demonstrate safe, efficient driving skills and other good road safety habits at all times.
2. Maintaining all company vehicles in a safe, clean and roadworthy condition to ensure the maximum safety of the drivers' passengers, occupants and other road users.

Accordingly, TB is committed to :

1. Abide with the Egyptian traffic law , Related Ministerial decrees , company's internal applicable laws, HSSE regulations, and meet the needs and expectation of interested parties.
2. Observing the mental, physical and cognitive ability of drivers/fitness to work) to ensure the safety of operations.
3. Drivers shall have a valid driving license and its renewal must be considered.
4. All drivers shall take the safety induction before starting the work.
5. Prevent driving under drugs and alcohol effect and conducting the drugs and alcohol test and the results shall be kept as documented register.
6. Provision of proper safe driving defensive driving training for all drivers.
7. Equip vehicles with necessary safety tools (e.g., fire extinguishers, first aid kits)
8. Ensure the Maintain company-owned / contractors' vehicles regularly to ensure their readiness.

Employee Commitments:

1. Adhere to all local traffic laws.
2. Wear a seatbelt at all times.
3. Avoid using mobile phones while driving unless hands-free devices are used
4. Maintain the permitted speed and avoid reckless driving.
5. Refrain from driving under the influence of alcohol or medications that impair focus.
6. Perform a pre-drive vehicle check to ensure its safety (tires, brakes, lights).

TBPCO HSE Dept. through setting implementation mechanisms and follow-up will implement this policy .All employees are committed to perform their duties according to this Accommodation policy and in line with company's bylaws

This policy will be reviewed regularly to ensure it aligns with changes in traffic laws and regulations

General Manager & Managing Director

Eng./ Massimo Bonelli

Rev. (1)

Issue date: 01/01/2025

سياسة الشركة في ما يتعلق بالقيادة الآمنة

في إطار حرص شركة ثروة بريدأ بتروليم سيرفيس (تيسكو) على سلامة العاملين وحماية الممتلكات وتطبيق القوانين واللوائح المصرية المعمول بها، يتركز سياسة القيادة الآمنة على الحد من مخاطر القيادة والمركبات وحماية الأطراف المعنية ذات الصلة بالشركة داخلياً وخارجياً وحماية الممتلكات وكذلك حماية البيئة الداخلية و البيئة المحيطة بما فيها منع التلوث.

الهدف من هذه السياسة

تهدف سياسة القيادة الآمنة إلى تعزيز ثقافة السلامة المرورية وضمان سلامة الموظفين أثناء القيادة سواء خلال ساعات العمل أو خارجها وتلتزم الشركة بتوفير بيئة عمل آمنة ومستدامة تتماشى مع القوانين واللوائح المرورية من خلال:

١. التأكد من أن الموظفين الذين يقودون المركبات أثناء عملهم يبدون سلامة وفاعلية لمهارات القيادة وغيرها من عناصر السلامة على الطرق في جميع الأوقات.

٢. الحفاظ على جميع سيارات الشركة في حالة آمنة ونظيفة وجيدة بالثقة لضمان أقصى درجات السلامة للمسافرين والركاب وقائمي مستخدمي الطريق الآخرين.

بناء على ذلك تلتزم الشركة بالآتي:

١. اتباع القوانين واللوائح المرورية المصرية والقارات الوزارية ذات الصلة واللوائح الداخلية للشركة و التعليمات المتعلقة بالسلامة والصحة المهنية والأمن وحماية البيئة و تلبية احتياجات وتوقعات الأطراف المعنية
٢. مراعاة القدرة الذهنية , البنية والمعرفية لدى السائقين لضمان سلامة العمليات.
٣. حصول السائقين على رخصة قيادة سارية ومراعاه تجديدها.
٤. حصول جميع السائقين على التدريب التعريفي للسلامة قبل العمل.
٥. منع القيادة تحت تأثير المخدرات والخمور و اجراء تحاليل المخدرات والكحوليات والاحتفاظ بسجلات النتائج.
٦. توفير التدريب المناسب للقيادة الآمنة و القيادة الدفاعية للسائقين.
٧. توفير لوائح السلامة اللازمة في المركبات (مثل طفايات الحريق، الإسعافات الأولية)
٨. التأكد من صيولة المركبات المملوكة للشركة أو المقبول بتنظيم لضمان جاهزيتها

التزامات الموظفين:

١. الالتزام بجميع قوانين المرور المحلية
٢. استخدام حزام الامان في جميع الأوقات
٣. تجنب استخدام الهاتف المحمول أثناء القيادة، إلا باستخدام أورات حر البنين
٤. الحفاظ على السرعة المسموح بها وعدم القيادة بتهور
٥. الابتعاد عن القيادة تحت تأثير الكحول أو الأوية التي تؤثر على التركيز
٦. اجراء فحص للمركبة قبل القيادة للتأكد من سلامتها (الإطارات، الفرامل، الأنوار)

تلتزم إدارة السلامة والصحة المهنية وحماية البيئة بمتابعة تنفيذ هذه السياسة من خلال اجراء عمليات التنفيذ الدورية وقياس النتائج لضمان تطبيق هذه السياسة. و تطالب الشركة جميع العاملين بالقيام بواجباتهم نحو تنفيذ هذه السياسة في نطاق ما حدته اللوائح الداخلية المنظمة للشركة.

سيتم مراجعة هذه السياسة بانتظام لضمان ملائمتها للتغيرات في القوانين واللوائح المرورية

Chairman & Managing Director

Eng./Osama Sabry

FO3/ HM01